
INFORMACJA 

 

o debacie pt. „Sport cieszyński – stan obecny i przyszłość”,  

która odbyła się dnia 18 kwietnia 2013 roku w sali sesyjnej Ratusza 

 

 

 Zapowiedziane w lutym br. przeprowadzenie debaty, dało możliwość zgłoszenia 

propozycji przez zainteresowanych, co do szczegółów tematyki i sposobu jej prowadzenia. 

Z tej możliwości skorzystało pięcioro radnych Rady Miejskiej i Przewodniczący Rady Sportu 

działającej przy Burmistrzu Miasta Cieszyna. Do prowadzenia debaty udało się pozyskać 

dr Adama Kubaszczyka, pracownika naukowego Akademii Wychowania Fizycznego 

w Katowicach, byłego reprezentanta, a później trenera drużyny koszykówki  KS MOSiR 

Cieszyn. 

 Na podstawie zgłoszonych propozycji Prezydium Rady wraz z Przewodniczącym 

Komisji OKS oraz moderatorem, ustaliło temat debaty  i główne punkty, którym miała być 

poświęcona. 

1) Stan wykorzystania i dostępność miejskich obiektów sportowych. 

2) Finansowanie sportu w latach 2010-2012. 

3) Kierunki rozwoju cieszyńskiego sportu. 

 

Poproszono Burmistrza o przygotowanie informacji do każdego z wymienionych 

punktów, a uczestników debaty w zaproszeniu o wcześniejsze zgłaszanie do Biura Rady 

Miejskiej, wystąpień w poszczególnych punktach debaty. 

 

Wysłano zaproszenia do parlamentarzystów cieszyńskich, Starosty Cieszyńskiego wraz 

z Naczelnikiem Wydziału Kultury, Burmistrza oraz Zastępców Burmistrza, Sekretarza 

i Skarbnika Miasta, Naczelnika Wydziału Kultury i Turystyki, Dyrektora MOSiR-u i ZOJO 

wraz przedstawicielami nauczycieli wychowania fizycznego ze szkół podstawowych 

i gimnazjów, Przewodniczącego Rady Sportu działającej przy Burmistrzu Miasta Cieszyna, 

wszystkich radnych oraz 18 – tu działających klubów i stowarzyszeń sportowych oraz 

przedstawicieli  mediów. W sumie w debacie udział wzięło około 50 osób, a swoje 

wystąpienia w poszczególnych punktach zapowiedziało 15 osób, głównie reprezentujących 

kluby i stowarzyszenia sportowe. 

 

Debatę rozpoczął Przewodniczący Rady Miejskiej Bolesław Zemła, który powitał 

przybyłych i wyraził zadowolenie, że udało się taką debatę zorganizować. Następnie 

przedstawił moderatora spotkania p. Adam Kubaszczyka, a ten z kolei określił zasady 

przebiegu debaty. Głos wprowadzający do debaty zabrał również Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu Eugeniusz Raabe. 

 

W części 1) informację Burmistrza przedstawił Dyrektor MOSiR-u Zbigniew 

Niżnikiewicz, głos zabrało 4 mówców. 

W części 2) sprawozdanie w imieniu Burmistrza wygłosił Przewodniczący Rady Sportu 

Marek Gawlas, głos zabrało 6 mówców. 

W części 3) informację w imieniu Burmistrza przedstawił Przewodniczący Rady Sportu 

Marek Gawlas, głos zabrało 5 mówców. 

 

Następnie odbyła się dyskusja, w której głos zabrało ponad 20-tu uczestników. 

W niektórych kwestiach bezpośrednio na pytania odpowiadał I Z-ca Burmistrza Miasta Jan 

Matuszek. Ponad 5-cio godzinną debatę zakończyło podsumowanie prowadzącego dr Adama 



Kubaszczyka i Przewodniczącego Rady Miejskiej Bolesława Zemły, którzy ocenili ją jako 

pożyteczną i wyrazili nadzieję, że poruszane problemy pozwolą na opracowanie 

i przedstawienie Radzie Miejskiej i Burmistrzowi konkretnych wniosków i propozycji. 

 

W dniu 9 maja br. Prezydium Rady Miejskiej przy udziale Przewodniczącego Komisji 

OKS zebrało i dokonało wstępnego opracowania i sformułowania wniosków i propozycji 

z debaty, które niniejszym Wysokiej Radzie przedstawiam.  

 

 

 

 

 

 

 


